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Zápis 02/2024 
ze schůze Výboru sekce kanoistiky na divokých vodách ČSK z. s., dále Výbor sekce 

ČSK DV konané dne 27. 4. 2024 v Praze Troji. 

Přítomni:  S. Ježek, J. Pollert, M. Bílý, K. Křempek, J. Volf, L. Kutá, H. 
Kneblová, L. Roleček. 

Přizváni: Jarolímek O., Eichler I., 
Kontrola zápisu 01/2024: 

• Předseda zahájil schůzi Výboru sekce ve 16.30 hod. 
Předseda sekce 

• Komentář ke konání schůze Výboru ČSK DV. 

• Předseda okomentoval investiční programy NSA, které by měly být vypsány pro 
oddíly a pro materiálně technické zabezpečení reprezentace v roce 2024. 
Současně vypsané investiční programy jsou zveřejněny na stránkách Národní 
sportovní agentury (NSA). 

• Předseda okomentoval sezonu 2024 – komentář H. Kneblová a M. Bílý 
k záchranné službě 2024. Info k ZS Pro Sport Olomouc a hledání dalších 
možností zajištění záchranné služby. Komentář k závodům na Trnávce a 
eventuální možnost získání investic pro kanál - oddíl S. Žižkov. 

• Závody ČP Š. Mlýn zrušen – oprava mostu a silnice. Nebezpečný průjezd a 
potíže s dopravou na silnici do Š. Mlýna. Přesunuty závody na rok 2025. 

• Komentář k nominaci do RD 2024. Potíže s nominací doprovodu pro OH (málo 
míst pro tyto osoby). Informace k obsazení sportovců v resortních centrech 
v souvislosti s nominací pro RD a OH 2024. 

• Informace z ICF ke startu neutrálních sportovců z Ruska a Běloruska na 
závodech ICF 2024. 

• Informace k aktuálním antidopingovým pravidlům a nové aplikaci od NSA a 
Antidopingového výboru. 

• Předseda požádal členy Výboru o souhlas s kandidaturou ČR na pořádání MS ve 
sprintu v Č. Vrbném 2025. Bylo odesláno na ICF a předběžně schváleno. Nároky 
na finance – požadavek na platbu poplatku ICF 10.000 EUR – řešíme. Výbor 
souhlasí. 

• Informace k financím 2024. Okomentoval prioritizaci sportů NSA a obodování 
jednotlivých kritérií, dle kterých NSA sporty hodnotí. V minulém týdnu svaz 
obdržel informaci o financování pro svazy pro rok 2024 a čekáme na finální 
„Rozhodnutí“ od NSA. Předložen návrh rozpočtu sekce pro rok 2024 dle 
aktuálního stavu přidělených financí. Předseda navrhl podpořit pořadatele LODM 
2024 jako předchozí ODM. Okomentoval rozdělení dotací na TM a RD dle 
aktuálního přídělu. Požádal členy Výboru o návrhy na využití financí z dotace 
Reprezentace a TM. Členové výboru dostanou informace po obdržení finálního 
Rozhodnutí od NSA pro rok 2024. 
Informace o získání dotace ve výši 5,9 mil. Kč na Světový pohár v Praze Troji 
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z programu VSA (Významné sportovní akce). Podpora z Nadace ČEZ pro 
juniorské družstvo. Dálší dotace od magistrátu Hl.m. Praha pro SP a WRR. 

• Informoval o plánovaném Výběrovém řízení na posty trenérů RD pro další 
období. Požádal členy Výboru o návrhy na případné změny v podmínkách 
vypsání výběrových řízení. M. Bílý navrhl vypsat do prázdnin, případně po OH. 
Výbor obdrží podmínky z minulého řízení – sekretariát rozešle. 

Místopředseda: 

• L. Roleček – dotaz k možnostem využití časomíry ČSK. 
Čestný předseda: 

• J. Pollert – navrhl svolání Výboru k finálnímu rozhodnutí o rozpočtu sekce. 
Závodní komise: 
• H. Kneblová – informace ke komunikaci s oddíly. Potíže s oddílem RK Týn – 

nekomunikuje, neplatí příspěvky navrhuje vyloučit z ČSK. Sekretariát vyzve oddíl 
k zaplacení před návrhem na vyřazení pro Konferenci ČSK. 

• Informace k žádosti P. Míla, který požaduje příspěvek na ČP veteránů ve výši 24 
tis. Kč. – komentář H. Kneblová. O. Jarolímek navrhl navýšit loňský příspěvek. 
Výbor odsouhlasil částku 24.000,-Kč. 

• Rozdělení kategorií veteránů projednat na VH sekce. 
• Informace k časomíře, kterou získal svaz z investičních prostředků NSA 

v loňském roce. Rozhodnutí, k jakým závodům pořádaných ČSK bude možné 
využit jiné časoměřičské skupiny, bude spíše pro příští rok, s ohledem na jíž 
podepsanou smlouvu s Results.cz. 

Komise rozhodčích: 
• L. Kutá – vypsány 2 termíny školení rozhodčích pro rok 2024. 

• Bude poptána nová váha na vážení lodí. 

• Dotaz na materiál Alpine Pro pro rozhodčí sekce – odpověď S.Ježek – jedná se. 
Zástupce oddílů - Čechy: 
• J. Volf – bez připomínek 
Zástupce oddílů - Morava: 
• K. Křempek – bez připomínek 
Kontrolní a revizní komise: 
• O. Jarolímek – doporučuje vyúčtování jednotlivých akcí viz úkol z VH. 
Metodik svazu: 
• M. Bílý – bez připomínek 
Sekretariát: 
• Termín příští schůze Výboru bude upřesněn později. 

 

Zapsal: Eichler                                     Schválil: Ježek   
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